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Verslag 
(vergadering via videoconf.) 
 
Aanwezig: M. Seminck, G. Follens, E. Chevrolet, G. Struys, P. Van Waes, J. Jacobs, T. Willaert, R. 
Smith, L. Peetroons, J. Van Peteghem 
Verontschuldigd: 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERG. 

Verslag van 28 september wordt goedgekeurd. 
 

2 STATUS CORONA/FEEDBACK BOT 

8/10 vergadering werkgroep BOT: 
Afspraken omtrent indoor-organisaties en afwerking draaiboek. Mits naleving van deze maatregelen 
zou men er moeten in slagen om in blokken van 2 uur te werken. +- 210 atleten per blok vanaf Cadet 
(en zelfs nog iets meer voor de jeugd). 
Intussen zijn de corona-maatregelen echter opnieuw verstrengd. Onder andere: de komende maand 
géén wedstrijden voor atleten vanaf Junioren. Men vermoedt bovendien vanaf morgen alweer een 
aanpassing van deze maatregelen. 
 
Veldlopen: al heel wat afgelastingen binnen! De crosscupmanches in Mol en Roeselare werden alvast 
verplaatst. 
Indoor Gent: enkele afgelastingen maar ook sommige die doorgaan. Er wordt momenteel gepolst door 
PC Vlaams-Brabant om samen te werken met PC Oost-Vlaanderen voor organisatie van een PK A.C. 
Indoor. 
 
Morgen kan de kalender er alweer helemaal anders uitzien. 
Wat indien alles opnieuw afgelast wordt? Staan we dan toe dat er geschoven wordt naar een latere 
datum? 
 

3 TOPSPORT 

TSS in Leuven is in quarantaine wegens contact met een zieke in de klas. 
Ludwig, Gery en Rutger hebben vandaag een 1ste deel van het bilateraal gesprek gehad met SV. 
Morgen deel 2. 
 

4 OPSTART ATLETENCOMMISSIE 

David Evenepoel had gesuggereerd om een atletencommissie op te richten en de rvb wil hier nu dus 
werk van maken. 
Gery heeft voor de opstart alvast een document opgesteld met vereisten tot aanstelling. Men 
bespreekt de voorwaarden die erin staan en passen nog aan waar nodig. Men heeft bewust gekozen 
om deze procedure niet gelijktijdig met de andere commissies te starten zodat deze niet “verloren” 
gaat tussen de massa. 
Er zal gevraagd worden om via de sociale mediakanalen de oproep te doen! 
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5 SRXP : ELEKTRONISCHE ONKOSTNOTA’S 

Michael heeft een geautomatiseerd systeem gevonden om onkostennota’s in te dienen. Het zal 
bijvoorbeeld mogelijk zijn om alles via GSM (bv. Foto’s) in te dienen. 
Is niet heel duur voor een zeer efficiënt systeem. 
 

6 STATUS NOODFONDS 

Ludwig geeft een status van het noodfonds. 
Wat met clubs die substantieel óver het maximum aantal toegelaten atleten van 100 gingen? 
Voorstel van Jos Jacobs: 50% toekennen aan deze clubs. 
Iedereen gaat akkoord met deze tussenkomst. 
 
Patrick Van Waes is van mening dat de stratenlopen die doorgegaan zijn mét juryleden ook een 
tegemoetkoming zouden moeten krijgen. 
Er wordt een bedrag van €150,00 afgesproken. 
 

7 FINANCIËN PCS 

Systeem van facturatie moet bekeken worden. 
 

8 ORGANISATIE ROND ET/… 

Etienne is momenteel gestopt in Gent. 
Atletiek.Nu is uitgerold en er zijn tablets aangekocht. 
Momenteel zijn er onderhandelingen voor het aankopen van scanners waarmee de jury op het veld 
zeer snel zal kunnen werken voor uitslagenverwerking. 
De clubs/PC’s zouden ook de mogelijkheid moeten krijgen om deze aan te kopen/uit te baten. 
 
Voor dit agendapunt én het vorige wil Ludwig graag samenzitten met de voorzitters van de PC’s. 
 
Discussie omtrent de vergoedingen die medewerkers (speaker, E.T., gewone medewerker,… ) krijgen 
op clubniveau. Het zou in het huidig beleid passen om hier eenduidige afspraken over te maken in het 
kader van kwalitatieve organisaties. 
 

9 EINDE HUIDIGE MANDATEN – OPSTART NIEUWE MANDATEN BCS 

In onze reglementen zijn geen overgangsmaatregelen neergeschreven voor het einde van de huidige 
en de start van de nieuwe cyclus. 
Idee van Ludwig: gezamenlijke vergadering van de huidige met de nieuwe bezetting om de werking in 
één vergadering “over te dragen”. (Om de lopende dossiers door te spreken) 
Of verwachten we een eindrapport van iedere commissie? Of…? 
Idealiter moet er eerst een nieuwe voorzitter gekozen worden alvorens er een overdracht vergadering 
kan doorgaan. OF dit zou tegelijkertijd moeten doorgaan? 
 
Belangrijke deadline: voorzitters van de BC’s moeten minstens 25 kalenderdagen voor de AV 2021 
bekend zijn. 
Voorstel Tony: overdracht vergadering in januari en direct erna verkiezing voorzitter. In februari doet 
de nieuwe voorzitter dan de vergadering met de nieuwe samenstelling. De vorige voorzitter blijft wel 
in de rvb tot en met de AV waar hij/zij dan ook nog het commissieverslag brengt van het voorbije 
jaar. 
Iedereen gaat akkoord met deze laatste suggestie. 
 
Tony laat alvast weten dat hij zijn mandaat stopzet. 
Mieke was sowieso slechts interim-voorzitter dus dit stopt ook. 
 

10 CLUBTRUI (OP BKS,...) 

In dit geval gaat het over het Bk 10km op de weg. Deel atleten droegen hun clubtrui niet. (vnl. het 
team van Tim Moriau) 
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Op de AV 2015 werd een versoepeling toegestaan mbt. sponsoring op clubkledij. Dit werd ook in een 
reglement gegoten omtrent shirtsponsoring. Op voorstel van de clubs kan er afgeweken worden voor 
wedstrijden op de weg (hetzij toch voor de langere afstanden waarbij de normale clubkledij vaak niet 
comfortabel is voor de atleten). 
 
In 2019 is het probleem van het niet dragen van de clubkledij nogmaals ter sprake komen. Er werd 
toen geopperd dat clubs hun eigen atleten ertoe moeten aanzetten de eigen clubkledij te dragen. 
 
Mieke maakt duidelijk dat zij voorstander is voor het dragen van de clubtrui tijdens de wedstrijd. Er 
zijn voldoende andere momenten en manieren om een sponsor duidelijk in the picture te brengen. 
 
Erik vindt dit puur de verantwoordelijkheid van de club om hiermee om te gaan. 
Ons reglement “verplicht dragen van clubtrui” mag niet in contrast zijn met een overeenkomst tussen 
club en atleet. 
 
Voorstel op KBAB-niveau: Voor alle nationale kampioenschappen en interclub dient de clubuitrusting 
gedragen te worden tijdens de wedstrijd en podiumceremonie op straffe van uitsluiting. 
 

11 GADGET VOOR OFFICIËLEN NAAR AANLEIDING VAN OPSTART ATLETIEK.NU (POWERBANK) 

De juryleden worden nu in sommige situaties verondersteld hun eigen smartphone te gebruiken. -> 
batterij die snel leeg geraakt… 
Voorstel om een gepersonaliseerde powerbank cadeau te doen. 
Iedereen gaat akkoord. 
 

12 STRATEGISCHE OEFENING HEROPSTARTEN (LUDWIG) 

De strategische oefening was uitgesteld tot “betere tijden”… Deze “betere tijden” blijken er nog niet 
meteen aan te komen. Dus wil Ludwig toch liever van start gaan met een onlineversie. 
Idealiter zou dit januari/februari compleet moeten zijn om nog mee te kunnen nemen naar de AV. 
De rvb is toch nog steeds voorstander voor een fysieke samenkomst van zodra dit toegelaten is. 
Ludwig gaat van start om ‘Ter Elst’ hiervoor vast te leggen. 
 

13 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

13.1 Competitie 

Aanstaande donderdag vergadering 
 

13.2 Recreatie 

 
Laatste vergadering: 5/10 

 Laatste hand leggen aan de Running&Co maand. Verspreid over 6 sessies (webinars). 
 De RunToConnect wordt dan ook opgestart. Een estafettestok vertrekt op 5 verschillende 

clubs tegelijkertijd en moet zoveel mogelijk km’s afleggen tot begin januari. 
 Eventbedrijf solliciteert naar samenwerkingsakkoord voor organisatie ‘Belgian Trails’ ism VAL 

en clubs (tegen vergoeding) en plaatselijke brouwerij. Het betreft een aanbod van 
natuurlopen/wegwedstrijden over meerdere dagen gespreid vanop zelfde locatie. Wordt 
verder opgevolgd door BC. 

 

13.3 Jeugd 

Afgelopen zaterdag Kids&Co-dag geweest. Naar het gevoel van Mieke toch vrij goed verlopen. Enkelen 
zagen het toch niet zitten om af te komen. Er was voldoende ruimte voor de praktijk-sessie. Deze 
donderdag nogmaals online vergadering. 
 

14 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 30 november 
 14 december 
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15 VARIA 

 Patrick Van Waes informeert naar de procedure of de besluitvorming omtrent de afgelasting 
van de Gouden Spike. In maart 2020 werd beslist om dit door te laten gaan in Mechelen. 
Nadien, door alle afgelasten en Corona-toestanden, kwam de vraag of dit nog zou kunnen 
doorgaan. De 2 technische directies hebben hierover overlegd en beslist om dit niet te laten 
doorgaan omdat alle grote internationale kampioenschappen niet zijn kunnen doorgaan en we 
ons enkel zouden kunnen baseren op een winterseizoen. Gery bevestigt dat in dit proces 
vergeten werd om de rvb hiervan in te lichten en excuseert zich hiervoor. 

 De infrastructuur te Oordegem wordt afgestoten door Sport Vlaanderen. Is het geen optie om 
(naar het voorbeeld van Papendal in Nederland) dit aan te kopen/uit te baten als federatie? 
De gemeente Lede is alleszins geïnteresseerd maar de financiering is nog een probleem. 
Mogelijke problemen: te grote renovatiekost tegenover rentabiliteit. Het verkrijgen van een 
bouwvergunning blijkt daar zeer moeilijk omdat een deel van het terrein in een verkeerde 
zone zou liggen. 
Rutger heeft een verkennend gesprek gehad met Sport Vlaanderen over investeringen in 
infrastructuur. Er is alleszins budget beschikbaar bij Sport Vlaanderen voor nieuwe 
accommodaties in Vlaanderen. Naar Rutger zijn mening, is er toch wel nood aan 
accommodatie in eigen beheer… Belangrijkste factor is uiteraard hoeveel de federatie hierin 
kan en wil investeren. Gaat ook over ambitie die je als federatie kan en wil hebben. 
Ludwig stelt voor om hierover concreter te praten met Sport Vlaanderen. 

 Patrick Van Waes informeert of het BK 10km ook zou mogen doorgaan op gelijkaardige datum 
volgend jaar in plaats van tijdens de Lokerse Feestweek. Moet nog op KBAB-niveau besproken 
worden maar zou normaliter geen probleem mogen zijn. 

 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
26/10/2020  
Raad van Bestuur 

Gery Follens 
(voorzitter VAL en 
bestuurslid AC LYRA) 

Beslissing over sanctie 
voor clubs die regel 
max. atleten bij 
micromeeting 
overtraden. (AC LYRA 
betrokken) 

Betrokken lid RVB 
heeft zich 
teruggetrokken bij 
discussie en beslissing. 

    
    
    
  


